Learning Never Stops 停課不停學:

'Anti-epidemic Hero' 抗疫小英雄 Coloring and Drawing Competition 填色及繪畫比賽





Learning never stops – not even during school closures caused by COVID-19. With an aim to provide a platform for children to unleash their creativity through art while learning proper hygiene practices, Wheelock Living held the 'Anti-epidemic Hero' Coloring and Drawing Competition, which attracted enthusiastic participation in all the three divisions (K1-K3, P1-P3, and P4-P6) before it drew to a close on 30 March. Among all the excellent works submitted, six winners were chosen in each division to receive awards including an iPad and Harbour City vouchers, worth over \$20,000 in total. The winners were announced on 24 April. Congratulations!

新冠肺炎疫情嚴重,全港學校停課,但學習不應因而停止。 為了讓小孩於家中在停課期間發揮創意,同時學習正確的衞生 常識,包括正確洗手步驟和家居防疫措施,Wheelock Living 於 三月期間舉辦「抗疫小英雄」填色及繪畫比賽。比賽分為三個 組別:幼稚園組 (K1 - K3)、初小組 (P1 - P3),和高小組 (P4 -P6),收到眾多色彩繽紛的作品,並在三月三十日圓滿結束。 在芸芸佳作中,每組別有六位參賽作品脱穎而出,獲得總值 超過 \$20,000 的獎品和現金券。得獎者名單已於四月二十四日 公布,恭喜各位得獎者!

獲獎作品 WINNING WORKS





Name 姓名: Winner 陳禧晴



Name 姓名: 陳駿麒







Name 姓名: 梁偉樂







The state of the s

Name 姓名: 張芯怡





Name 姓名: 溫啟泰



獲獎作品 WINNING WORKS















Name 姓名: 劉卓宜 AWARD 與項: MERIT 佳作



Name 姓名: 麥馨月



Name 姓名: 黃御賢 AWARD 獎項: MERIT 佳作

獲獎作品 WINNING WORKS





P4-P6









Name 姓名: Hayden Leung



Name 姓名: 林瀅瀅



Name 姓名: 梁偉杰 AWARD 獎項: MERIT 佳作



Name 姓名: 石晴怡 AWARD 獎項: MERIT 佳作